

Terms and Conditions for the "World Cup" Campaign	الشروط والاحكام الخاصة بالحملة الترويجية "كأس العالم"
<ul style="list-style-type: none"> <u>Campaign eligible Products:</u> Tiered Saving Account & any type of CD <u>Campaign Duration:</u> From 1st February till 15th March 2026. <u># of Winners:</u> 5 Winners <u>Winners Criteria:</u> Top 5 customers with the highest deposits amounts during the Campaign duration <u>Minimum total Deposits threshold by customer to be entitled for the Campaign:</u> EGP 5M <u>Funds:</u> Fresh Funds only <u>Customer Type:</u> Existing & New <u>Gift Details:</u> World Cup Campaign package includes (flight ticket, accommodation for 4 nights, Egypt match ticket, US Visa fees) 	<ul style="list-style-type: none"> <u>المنتجات المشمولة بالحملة:</u> حساب التوفير أو أي نوع من الشهادات. <u>مدة الحملة:</u> من 1 فبراير حتى 15 مارس 2026. <u>عدد الفائزين:</u> 5 فائزين <u>معايير اختيار الفائزين:</u> أعلى خمسة عملاء من حيث إجمالي مبالغ الإيداعات خلال فترة الحملة <u>الحد الأدنى لإجمالي للإيداعات المؤهلة للاشتراك في الحملة:</u> خمسة مليون جنيه مصرى. <u>مصدر المدخرات:</u> مدخلات جديدة (مبالغ غير قائمة بأي من حسابات العملاء قبل بدء فترة الحملة) <u>العملاء المستهدفين:</u> العملاء الحاليين والجدد <u>تفاصيل الجائزة:</u> باقة لحضور كأس العالم شاملة (تنكرة طيران، إقامة لمدة 4 ليالي، تذكرة لمباراة مصر، مصاريف الفيزا)

General Conditions:

- Winner shall be required to sign all relevant documents related to the terms and conditions of the campaign.
- Winner shall be required to keep the deposited amounts at EBank for a minimum period of 6 month.
- EBank has the right to suspend the Campaign or amend its T&Cs during the Campaign duration.
- Terms & Conditions apply.

أحكام عامة:

- في حالة اختيار الفائز وفقاً لشروط الحملة الترويجية، يلتزم الفائز بالتوقيع على المستندات المتعلقة بشروط وأحكام الحملة الترويجية.
- يتوجب على الفائز الاحتفاظ بقيمة الإيداعات طرف البنك لفترة لا تقل عن 6 أشهر.
- يحق للبنك وفقاً لتقديره الخاص إلغاء الحملة أو تعديل الشروط والأحكام خلال فترة الحملة.
- تطبق الشروط والأحكام